
                Z á  p  i  s   č. 8/2011
               z jednání výboru OPT TJ Kotva Braník ze dne 3.10.2011

Přítomni   : Kvardová, Svobodová,Rudiš, Svatý, Třešňák, Martinů, Havelka, Paulus, Vojta,
                       Martinů , Šťastný, Pešata

Omluveni  : Pokorná, Kroupa

Kontrola zápisu č. 7/2011 z 5.9.2011  -
             - bez připomínek.

46/11    Vojta seznámil VOPT s obsahem Zápisů ze schůzí VTJ č. 18 a 19.
             Vojta informoval o podrobnostech k některým bodům.

47/11 Vedoucí akcí konaných v  září informovali o jejich průběhu
            17.9.11     Dotovaný vlakový výlet Rokycansko – ved.Rudiš, úspěšné, 11 účastníků
            24.9.11     Vlakový výlet Křivoklátsko-Berounsko – ved.Paulus, 18 účastníků, velmi
     úspěšné
            28.9.11     Autobusový zájezd Jizerské hory – ved.Vojta, zájezd zrušen pro nedostatečný
     počet přihlášených (28)
            1.10.11     Výlet busem MHD Louňovice-Voděrady – ved. Martinů, Třešňák, úspěšné

48/11 Vedoucí akcí plánovaných na říjen informovali o stavu jejich příprav:
           15.10.11    Autobusový zájezd Východní Čechy – ved.Rudiš, Benáčková, trasy zájezdu
     připraveny, hrozí však zrušení zájezdu pro nedostatečný počet přihlášených,
     VOPT stanovil ceny tohoto zájezdu takto: člen 150,--Kč, host 230,--Kč
           22.10.11    Vlakový výlet  Údolím Kocáby – ved.Šťastný, Pešata, připraveny trasy pro
     všechny věkové i výkonostní kategorie
              5.11.11   Autobusový zájezd Křivoklátskem – ved.Pešata,Šťastný, zájezd připraven, trasy
     pro všechny kategorie účastníků. VOPT stanovil cenu tohoto zájezdu takto :
člen 70,--Kč, host 120,-- Kč

49/11 Předseda OPT Pešata opět upozornil na konec volebního období současného výboru OPT v
            únoru 2012. Současně vyzval stávající členy VOPT jednak k úvaze, zda mají zájem o
            pokračování v práci ve výboru OPT, jednak o návrhy na doplnění VOPT o nové členy tak,
            aby bylo možno s navrženými zahájit jednání. Předseda OPT také navrhl, aby se
            případní kandidáti na členství ve výboru OPT již zúčastnili na tvorbě plánu akcí pro rok
            2012. Současně oznámil, že by výbor měl uvažovat o novém předsedovi OPT.

             Příští schůze výboru OPT se koná 7.11.2011 v 17,30 hod.

            zapsala  :  Kvardová                                                          schválil  : Pešata


